
Referat FAU 21.11.2022 

Tilstede fra FAU: Linda, Ståle, Eline, Sølvi, Line, Joachim, Kent Andre, Einar, Andreas, Arve, Oddbjørn, 

Kai, Hilde, Stian, Torbjørn og Marita. 

Tilstede fra skolen: Jorunn 

1.Godkjenning av agenda. Agendaen er godkjent. 

2.Kommentarer til forrige referat. Ingen kommentarer. 

3.Velkommen til nye FAU-representanter. På grunn av streiken ble foreldremøtene på 9.trinnet 

utsatt. De er nå gjennomført, og nye FAU-representanter på trinnet ble valgt. Presentasjon av de 

møtte FAU representantene og vi gikk gjennom FAU-vedtektene. Se tidligere referat. 

4.Skolen informerer. Det er blitt sendt ut foreldreundersøkelse på 1.-10. trinn. Det er bare den ene 

forelderen som får undersøkelsen tilsendt. Frist for å svare på undersøkelsen er 20.desember. For at 

skolen skal bli best mulig, er det viktig at foreldrene tar seg tid til å svare. 

7.-10. trinnet skal gjennomføre elevundersøkelse. Denne vil bli besvart i skoletiden. Før elevene tar 

undersøkelsen, vil det bli brukt tid til å snakke om hva det egentlig spørres om. 

Det har vært lite felles aktiviteter etter Corona. Skolen prøver nå å få i gang tradisjonelle og nye 

fellesaktiviteter. Det kan være felles aktiviteter på småtrinnet, mellomtrinnet, ungdomstrinnet eller 

hele skolen. I november ble det arrangert Olsvikjoggen. 

De skolene som ble rammet av streik, har fått ekstra penger fra kommunen. De blir brukt på faghjelp 

etter skoletid 2 ganger i uken på 9. og 10.trinnet frem til jul. Bruker og penger på mat til de elevene 

som møter på faghjelp. Etter hvert er det det flere og flere elever som nytter seg av faghjelpen. En 

del penger ble også brukt på 8.trinnet sin sammenrislingstur til Alexander Grieg hytten. 

Leirskolen til 7.trinnet måtte utsettes på grunn av streiken. Nå har skolen fått plass i Hålandsdalen i 

uke 12 og 13. 

29.november skal rektor og elevrådet på Rådhuset for å komme med innspill til budsjett. De ønsker 

blant annet å ta opp nærmiljøanlegget. Det er et ønske om at det blir iverksett så snart som mulig. 

Det er en trend på Olsvik skole og mange andre skoler i Bergensområdet som innebærer mye slåssing 

med filming og endring av adferden til ungdommen. 9.desember vil 8.trinnet og en klasse på 

9.trinnet få besøk av politiet, de vil prate med elevene om nett- og mobilbruk. 

5.Elevrådet kommer. Leder og Nestleder i elevrådet på ungdomstrinnet kom på FAU-møtet og 

fortalte hva de har jobbet med så langt. Denne høsten har det kun vært to elevrådsmøter, noe som 

skyldes blant annet høstens streik. Elevrådet har vært med på å planlegge Dagen for Psykisk helse og 

nå er de opptatt med skoleballet (i februar). Elevrådet arbeider med saker fra de ulike klassene, blant 

annet ønske om bedre mat i kantinen. Mange elever klager på inneklimaet på skolen. Noen fryser, 

men får ikke ha jakke på i timene på grunn av inneklimaet. Noen ganger kan man få anmerkning for å 

ha på jakke eller lue inne, andre ganger ikke. FAU etterlyser en felles bestemmelse om hva som skal 

være lov og ikke. Skolen skal ta dette videre. 

FAU ønsker å hjelpe elevrådet med å arrangere en gjenbrukskveld før ballet, om det er interesse for 

dette i klassene. Kanskje kan dette kobles opp mot valgfaget «Innsats for andre». 



6.Økonomi. Det er 10000 kroner på FAU sin konto. I forbindelse med lysfesten er det kommet inn  

løfte om økonomisk støtte. Fra Lions får FAU 3000 kroner, mens Fredheim Borettslag støtter 

lysfesten med 1000 kroner. 

7.Mediasak på massene i brakkebarnehagen. Andreas har tatt en del bilder av området rundt 

barnehagen som dokumenter grundig hvordan tilstanden på tomten er. Har klar tekst til bildene som 

kan sendes til BA og NRK Vestland. I det siste har det blitt tatt bort en del lekeapparater på tomten. 

Det skal være et møte Områdesatsingen og det avventes med å ta en avgjøring på hva en gjør med 

bildene, til en har hørt med de hva som er planene videre med tomten. 

8.Gruppene. 

Skolemiljøgruppen: Har fått inn det en trenger til Lysfesten gjennom sponsorer i nærmiljøet, med 

unntak av innholdet i Nissens sekk. Har fått inn penger fra Lions og Fredheim Borettslag som vil være 

med på å sponse dette. Det er laget en kjøreplan på arrangementet. Det er lagt ut to konkurranser på 

facebook. «Den mest kreative lykten» og «Beste stemningsbilde». Les mer om dette under 

arrangementet på facebook.  Det trengs fortsatt litt hjelp i kafèen og til nedrigging, om det er noen 

foreldre som kan bidra en times tid, ta kontakt med FAU-representanten i klassen. Lysfesten vil bli 

arrangert 1.desember. 

Natteravn: Det er mindre aktivitet i natteravngruppen på vinterhalvåret, men i januar skal det velges 

nytt styre og Olsvik skole trenger en ny representant fra FAU. Det er pause i ravningen frem til 

påsken, og det vil bli sendt ut innkalling til ravning i januar. 

Trafikk: Har gjennomført en vellykket refleksaksjon i starten av november. Både elever på skolen og 

videregåendeskole-elever fikk utdelt reflekser. Mange fra FAU stilte på refleksaksjonen og vi kunne 

dele ut reflekser på flere av områdene rundt skolen. 

Trappen mellom Olsvikskrenten og Leirvikflaten jobbes det fortsatt med å utbedre. Utfordringen er 

en pumpestasjon som ligger i området og hvem som skal ta på seg kostnadene dersom en trenger å 

ha tilgang til den. 

Kom en del innspill fra andre FAU-representanter til trafikkgruppen om hvor det mangler 

overgangsfelt for at det skal være en trygg skolevei for alle elevene. 

9.Eventuelt. Ingen innspill. 

10. Neste møte tirsdag 10.januar 19.00-21.00. 


